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Szanowny Panie Burmistrzu:
Jak n doskonale wie od przeszło dwóch a
Żelisławie i Siemczyno. W tyiri tygodniu mia
od projektów i inwestycji. Wyr:”ili zaniepol o
rejonie inwestycję . Jak doskonale wiemy r
WCZdSOWC I właścicielom na pewno zab
odpowiedzi od Gminy od września 2019 r. Są
I są środki może nie dojść do skutku. Z (1)
wskaźniki wskazywały, że inwestycja jest opł „c
górę, jest obawa i zagrożenie, że inwestor ro
wiględu na wskaźniki, które mogą ulec zn ti
najszybcie riinii •Ua Spółki Gazowej. Mó r
rozwijać się tej branży.
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zabiegam o gaz w miejsco%yoścf Nąa,
spotkanie z panem Dyrektorem i z panem

e”: ul. Pięciu Pomostów. Planują w tym

tej ulicy znajdują się praktycznie ośrodki
na infrastrukturze gazowej. Oczekują

iiepokojeni iż inwestycją którą zaplanowali
yilą kiedy podjęli decyzję o inwestycji i
lna, minął przeszło rok materiały poszły w
e wycofać się z planowanej inwestycji ze
nie. Dlatego zwracam się o wydanie jak

o Gminie Turystycznej więc pozwólmy
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